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Agenda 

 

1 / 2022 - Samtale med Lyngdal bedehusforsamling 
Regionstyremøtet ble delvis avholdt sammen med pastor og styre fra Lyngdal 
bedehusforsamling, som en del av regionstyrets ønske om å besøke ulike deler av 
arbeidet i regionen.  
 
I møtet hadde vi en felles samtale hvor man kom inn på historien til forsamlingen 
som ble opprettet i 2017, erfaringer fra samarbeidet mellom organisasjonene, arbeidet 
i forsamlingen i dag, og gleder og utfordringer i arbeidet man driver.  
 
I forkant av etableringen hadde man en god prosess mellom de ulike organisasjonene 
(Normisjon, IMF og Misjonssambandet) både lokalt og regionalt. En opplevde også god 
støtte fra ledelsen i regionene/kretsene i prosessen man gikk gjennom med tanke på 
etableringen. Her ble det også hentet inn erfaringer fra fellesforsamlingen på 
Flekkerøy bedehus.  
 
Alf Halvorsen var pastor fra etableringen og frem til forrige høst. Da overtok Jon Lia 
stillingen og det har man vært veldig fornøyd med i forsamlingen. Det er imidlertid en 
noe krevende todeling for hans del, da han også er pastor i Misjonssalen i Mandal. En 
prøver å gjøre noen grep der, for at det skal fungere på en god måte fremover.  
 
Det sentrale møtepunktet i uken er søndagsgudstjenesten søndag kl. 11:00, hvor det 
også er parallelt barnearbeid (Awana). Hver 4. søndag er det familiegudstjeneste. 
Ellers driver man også kongetorsdag (Barnearbeid), bibelgrupper, bønnemøter og 

Dato 26.01.2022 
 

Tid 17:30 - 21:00 
 

Sted Lyngdal bedehusforsamling, Abraham Berges gate 3, 4580 Lyngdal 
 

Til stede Fra regionstyret: Rune Espevik, Thorvald Handeland, Snefrid Axelsen, 
Kristin Hauan, Svein Gunnar Andersen, Marit Ekroll, Liv Aase Søreng 
Gamst.  
 
Fra administrasjonen: Sven Åge Solli, Livar Veggeland.  
 

Forfall  
 

Referent Livar Veggeland 
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FOKUS (Et tilbud for unge voksne) gjennom ukene. Konfirmantarbeid er noe det kan 
være aktuelt å etablere.  
 
I forsamlingen har man et fokus på at en skal favne alle organisasjonene og at man 
ikke skal fronte «noen over andre». Dette kan være av og til være noe krevende å 
gjøre på en god måte.  
 
Videre er man opptatt av å tenke helhetlig når man bygger et slikt arbeid, og ha et 
tilbud som favner bredt og i ulike aldersgrupper. Pr. i dag er man ca. 100 medlemmer, 
men det er også en del som går på møtene uten å være medlemmer. Nye medlemmer 
har innmeldingssamtale med pastor, og dette har en viktig funksjon i å involvere nye i 
arbeidet.  
 
En er lokalt godt fornøyd med bidragene fra regionen, ikke minst når det gjaldt å 
kunne ansatte Jon Lia i stillingen som pastor. Det settes også pris på at man får 
bidrag på talerfronten til møtene.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringen og samtalen om arbeidet som drives i 
Lyngdal bedehusforsamling. Det er flott å se at forsamlingen har vært et forbilde når 
det kommer til andre steder hvor det er aktuelt å danne forsamlinger på tvers av 
organisasjonene.  
 
 

2 / 2022 - Orienteringer 

1. Pandemi og konsekvenser for møtevirksomheten.  
-Det har vært en del avlysninger av møter den siste tiden som følge av 
pandemien. Flere ansatte har også vært syke/i isolasjon/karantene. Vi må være 
forberedt på at dette kan tilta i omfang den neste tiden.  
 

2. Nytt personalsystem tatt i bruk.  
-Nytt personalsystem er nå tatt i bruk og samler alle personaloppfølging på 
samme sted. Sykefravær, medarbeidersamtaler, ferieønsker, arbeidsavtaler etc. 
går nå gjennom 4Human.  
 

3. Status vedr. Norsjø og utbedringer vi er forpliktet til å gjøre i etterkant av 
salget.  
-Misjonssambandets forpliktelser i etterkant av salget av Norsjø har medbrakt 
betydelig arbeid. Her er det også blitt en del uenighet med ny eier vedr. 
hvordan utbedringene skal gjennomføres. De ulike alternativene for utbedring 
av internat har ganske ulike kostnadsbilder. Sverre Høgsås er blitt engasjert i 
oppfølgingen av saken og har involvert uavhengig takstmann i den videre 
prosessen.  
 

4. Misjonærer på vei hjem. 
-Marte og Steffen Dyve avslutter til sommeren sin periode som utsendinger. I 
ett år etter hjemkomst er man vanligvis engasjert via Misjonssambandet 
Utland, og vil sannsynligvis kunne bruke en del tid på misjonssamlinger og 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=yp9SRpM3qEymYCz4ru7tJ5YAMie3
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møter i regionen dette året.  
 

5. Strai Bedehus - oppgjør etter salg 
-Misjonssambandet har blitt tilgodesett med 50.000.- etter salget av Strai 
bedehus i Kristiansand. Tilsvarende beløp er gitt til de andre organisasjonene 
som hadde arbeid på bedehuset før virksomheten ble avsluttet. Vi takker for 
dette, og vil bruke midlene til arbeidet i regionen.  

Vedtak: Regionstyret tar informasjonen fra regionadministrasjonen til orientering.  
 

3 / 2022 - Økonomirapport nov-21 og des-21 (Ikke avstemt) 

Pr. nå er det endelige tall for november, mens årsresultatet ikke er klart. 
 
Det økonomiske bildet for 2021 ser ut for å peke mot noe lavere gaveinntekter og 
totale inntekter enn foregående år. Det viser seg å være en ganske tydelig 
sammenheng mellom møtevirksomheten og gaveinntektene. Det har blitt betydelig 
redusert som følge av restriksjoner og avlysninger i deler av året.  
 
I 2021 ble det heller ikke gjennomført noen permitteringer, slik det ble gjort i 2020. 
Derfor er kostnadene betydelige høyere i 2021 enn året før. I dette året var det også 
svært gode permitteringsordninger for arbeidsgivere og for ansatte. Det danner noe av 
bildet for at det fra Misjonssambandet som helhet, ikke ble åpnet for permitteringer i 
2021.  
 
Samtidig er kostnadene betydelig under budsjett, noe som i hovedsak henger 
sammen med at flere stillinger var ubesatt i deler den første delen av året.  
 
Totalt sett kan det gå mot et resultat/regionbidrag på noe i overkant av 5 mill. Dette 
er 2. mill. lavere enn i 2020, men omtrent på høyde med det mer normale året 2019. 
Vi må på mange måter kunne si at det er et godt resultat i et ekstraordinært år.  
 
Vedtak: Regionstyret tar økonomirapporten til orientering.  
  
 

4 / 2022 - Stilling i Kviteseid 

Regionen har fått styrket arbeidet i Telemark de siste årene, og en har nå fire ansatte, 
i totalt 2,2 årsverk med tilhold i Telemark. Det ble i 2020 vedtatt en strategi hvor en i 
særlig grad ønsker å bygge/styrke det forsamlingsbyggende arbeidet i området. Her 
har Skien, Notodden og Kviteseid nevnt som særlige satsningsområder.  
 
De to førstnevnte stedene har man fått på plass ansattressurser. I Kviteseid er det 
Normisjon som eier Misjonshuset, men flere av de som går der har en tilknytning til 
Misjonssambandet. Flere foreninger er også i arbeidet i området, og 
Misjonssambandet sender jevnlig talerkrefter til Misjonshuset.  
 
Lokalt har også noen jobbet for å involvere Misjonssambandet i arbeidet på 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=J--WvJ1f9EO_0kAVw-1Wj5YAFiZT
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=p5t05ORKD0eSyKdzm3l5gJYAK69g
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Misjonshuset. Dette har også vært nevnt på lederplan (Se saksdokument) på 
bakgrunn av at vi flere steder har hatt et godt og fruktbart samarbeid med Normisjon 
og ImF.  
 
På Misjonshuset har man i en lengre periode også jobbet med planer om å få på plass 
en ansattressurs, og med forsamlingsdannelse. Dette er nok spesielt viktig for yngre 
generasjoner som har sitt åndelige hjem på bedehuset, og ikke har den samme 
tilknytningen til den norske kirke. Her ligger det en viss spenning, men årsmøtet har 
satt ned en komite som jobber med dette, i første omgang med tanke på å få til en 
mindre stilling.  
 
Her har det vært nevnt en stilling på ca. 40%, hvor både Normisjon og 
Misjonssambandet bidrar med lønnsmidler for å få dette på plass. Samtidig har man 
lokalt jobbet med givertjeneste som pr. nå vil dekke en ca. 20% stilling. Dermed vil 
det ikke være en stor kostnad for regionen sin del.  
 
Regionstyret bes om å ta stilling til om Misjonssambandet sør kan gå inn med 
lønnsmidler for å få etablert en stilling på Misjonshuset i Kviteseid.   
 
 
Regionstyret ser positivt på å bidra til finansieringen av en ansattressurs i Kviteseid. 
Samtidig er dette en krevende prosess lokalt der man både kan ha ulike oppfatninger 
av stillingens innhold, rammer og hvordan prosessen frem mot ansettelse og evt. 
forsamlingsdannelse kan gjøres på en god måte.  
 
Det kunne i så måte være positivt med bidrag utenfra, både fra regionalt hold og fra 
forsamlinger som har vært gjennom tilsvarende prosesser tidligere, og kjent på noen 
av de samme utfordringene.  
 
Videre anføres det også at arbeidet med felles forsamlinger har ulike sider. Det er et 
behov, og kan være en styrke å gå sammen slik, ikke minst på mindre og mellomstore 
steder. Samtidig har det også med seg noen utfordringer, ikke minst knyttet til 
profilering og identitetsbygging. Dette er en stor tematikk som bør tas inn som en 
egen sak på et senere tidspunkt i regionstyret.  
 
Vedtak: Regionstyret stiller seg positive til å bidra til finansieringen av en stilling på 
Misjonshuset i Kviteseid på 40%, hvor Misjonssambandet vil dekke ca. en fjerdedel.  
 
Regionstyret ber også om at regionen tilbyr å bistå i prosessene man har i Kviteseid, 
og veldig gjerne med deltakelse fra forsamlinger som har vært med i tilsvarende 
prosesser.  
 
 

5 / 2022 - HMS-rapport Misjonssambandet sør 

Orientering om oppfølging av handlingsplan for seksuelle krenkelser og HMS-mål for 
2021 og 2022.   
 
Regionstyret ble orientert om oppfølging av handlingsplan for seksuelle krenkelser og 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=ZtS2G4bkqEaAb8OHdIqMPJYAHfen
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HMS-mål for 2022.  
 
Når det gjelder sistnevnte er det forslått fra regionadministrasjonen å sette følgende 
målsetninger;  
 
*Gjennomføring av førstehjelpskurs.  
*Økt kontakt og tilbakemeldinger til ansatte som ikke er en del av et daglig 
arbeidsfellesskap.  
*Tilbud om retreat eller bibelkurs hvert andre år for ansatte.  
 
Siste punkt trekkes særlig frem som et punkt det er viktig å gjennomføre. Det er 
viktig at vi legger til rette for at ansatte som i stor grad skal «gi og gi» også får et 
åndelig påfyll selv. Det er noe som har betydning for den åndelige tjenesten man er 
en del av, og viktig at følges opp.  
 
Vedtak: Regionstyret stiller seg bak forslagene fremlagt av administrasjonen, og ber 
om at disse følges opp og iverksettes i løpet av 2022.  
 
 

 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=2RaeUn-G6E2pt_bTaLmqSJYAPvup

